

3. Styrelsemöte Föreningen Folkets Hus i Hällekis u.p.a

Datum: 2025-08-25

Närvarande: Ove Ringsby, ordförande Margareta Karlsson, kassör Emma Andersson, sekreterare Lisa Pettersson, ledamot Håkan Palm, suppleant Christian Johansson, suppleant	Frånvarande: Anders Sahlström, ledamot Caisa Diits, ledamot Martin Henningsson, ledamot Linda Fahlqvist, suppleant
---	---

Punkt	Info/beslut	Klart/ansv:
1. Mötets öppnande Ove förklarade mötet öppnat		
2. Val av justerare Lisa Pettersson valdes till justerare.	Info	
3. Godkännande av dagordningen Godkändes av alla		
4. Arbetsgrupp trädgård – inbjuden Elin Alm Elin Alm som är intresserad av att vara med i arbetsgruppen för Folkets Hus trädgård besökte oss. Hon berättade lite om sitt yrke som landskapsarkitekt och intresset att göra Folkets Hus trädgård mer attraktiv. Vi bestämde att alla i styrelsen funderar på vad vi önskar för funktioner i trädgården. I första hand baksidan och "torget" på framsidan. Vi spånar i chatten och diskuterar på nästa möte. Emma kopplar ihop Elin och Linda så att de får kontakt.	Beslut	Emma 27/8
5. Föregående protokoll Info från Paroc Marie Stensson berättade om vad näringslivet kan göra för föreningen. Exempelvis finns intresse att ha ungdomsgård i Folkets Hus. Vi bestämde att Caisa ska skicka ut ett mail till kommunen och för en diskussion om att det finns intresse från ortens företagare att stötta den här typen av projekt. Föreningsrevisor Vi beslutade att fråga Amanda Kroon om hon är intresserad av att vara föreningsrevisor. Verksamhetsplan uppdatering Vi gick igenom och fastställde verksamhetsplanen. Höstens aktiviteter 9/8: Krokimåleri, 16/8: Loppis, 7/9 Återbruksworkshop, 28/9 Städdag, 13/10 Föredrag 1-kronastomter, 20-22/10. Föreningsstämma Folkets Hus och Parker, 7-16/11 Vinterljus, 7/11 Bög in Box, 17/11 föredrag med Thorsberg Stenhuggeri.	Info Beslut Info Info	

Medlemsavgift – förslag från årsstämman Vi föreslår att vi ska ha en frivillig medlemsavgift på 150kr, vi skapar ett VIP-medlemsregister. Vi tar med till nästa möte.	Info	29/9
6. Uppföljning evenemang: a. Bakgårdslive – vi behöver redovisa kostnaderna till VG-region, vi har inte fått faktura från bandet gällande ljudtekniker. b. Loppis, lönsam för oss men det var periodvis ganska få besökande. Kan vara bra att satsa på ett datum i september nästa år och ev. senarelägga på dagen. c. Kroki, 14 deltagare kom och det var väldigt uppskattat. d. Dialog Falkängen: Ove, Anders och Christian har haft ett första inledande möte med Falkängen kring våra planer på att uppföra en eventuell scen på vår tomt. e. Musikquiz – 57 besökare och ett väldigt uppskattat evenemang.	Beslut Info Info Info Info	CD 31/8
7. Höstens aktiviteter: a. Städdag 28/9 kl: kl. 11-15, vi behöver marknadsföra. Lisa fixar affisch och skickar till Emma så att vi kan lägga ut på hemsida och sociala medier. Vi behöver ha med ett släp alternativt boka en container inför städdagen. Ove har ett släp, ev. har Caisa lastbil? b. Föreningsstämma Folkets Hus & parker: 20-22 oktober i Stockholm. Ove är anmäld. Föreningen står för 400kr av kostnaden, resterande bekostar VG-region. Förberedande Teams-möte 23/9 för ordförande, Ove kan inte delta på detta. Eventuellt deltar Margareta i stället. c. Bög in Box 7/11: Humorföreställning. Fredag, första dagen på Vinterljus. Vi förbereder snacks, cider etc. som man kan köpa som förmingel. d. Vinterljus: AW fredagen den 14/11. Emma bokar in med Hellekis trädgårdscafé. e. Föreläsning 1-kronas tomter: Ove har skickat ett mail till Emelie Thim, näringslivschef i Götene kommun angående föreläsning. Har ännu inte fått svar, Ove följer upp i veckan.	Beslut Info Beslut Beslut Beslut	LP/EA snarast CD/OR MK/OR OR EA, sept. OR, sept.
8. Ekonomi, avstämning: 128800kr på föreningskontot. De stora fakturorna för året har betalats så nu ska det gå uppåt resten av året.	Info	
9. Erbjudande om utvecklingsarbete ihop med Folkets Hus och Parker Vi har fått ett erbjudande från Folkets Hus och Parker om att ansöka till ett stödprojekt. De väljer ut några stycken föreningar som de stöttar och man får skicka en intresseanmälan för att kunna få ta del av detta. Vi bestämmer att vi ska släppa frågan det här året då vi dels inte har något tydligt projekt att utveckla, dels att det kräver mycket tid och engagemang från styrelsens medlemmar vilket är problematiskt när vi i dagsläget inte har möjlighet att lägga den tiden.	Beslut	

10. Inköp till Folkets Hus – behov Vi behöver köpa två mikrofoner, två mickstativ, fler mikrofonkablar, och en dongel för att kunna streama trådlöst till ljudanläggningen. Vi behöver även köpa in en mygga som fungerar. Emma och Martin tittar på detta.	Beslut	EA/MH
11. Erbjudanden föreställningar – Cirkusdirektörens dotter Vi avvaktar till efter utbudsdagarna med föreställningar men håller ögonen öppna för intressanta arrangemang.		
12. Ansvarsfördelningen – status? Vi tittade på ansvarsfördelningen, diskuterade gräsklipparappen som i dagsläget inte används. Gräsklipparen kör ibland fast och är det ingen som går förbi blir den stående en längre tid. Om gräsklipparansvarig inte vill använda appen behöver vi åka in till Peders Skog och Trädgård för att nollställa och lägga över detta på någon annan i styrelsen – detta behöver diskuteras på nästa möte. Gällande hemsidan har Martin tackat ja till att vara Emmas backup.	Info Beslut	Nästa möte
13. Övrigt: a. Förfrågan från kulturgruppen Hälleborus om föreningen kan tänka sig att skaffa ett lotteritillstånd. Vi beslutade att vi kan stå för kostnaden på 300kr, men att Hälleborus får skriva ansökan.	Beslut	
14. Skydds rond Vi avslutade mötet med en skydds rond som är en del i vårt Systematiska arbetsmiljöarbete (SBA). Vår brandskyddsansvarige medlem Kenneth var med och deltog i skydds ronden. Vi upptäckte att vi behöver köpa in plomberingstråd som ska sitta på alla säkerhetshandtag – viktigt att medlemmar och hyresgäster inte drar sönder detta, det är det vanliga dörrhandtaget som ska användas när man öppnar dörren – inte nödhandtaget. Vi beslutade också att köpa in ytterligare en brandfilt. Margareta sköter dessa inköp.	Beslut	MK, snarast
15. Nästa möte 29/9, 17:00		
16. Mötet avslutas Ove förklarar mötet avslutat		

Ordförande, Ove Ringsby

Sekreterare, Emma Andersson

Justerare, Lisa Pettersson